
Protokół nr 11/2024

z obrad li Sesji Rady Powiatu w Radziejowie

w dniu 18 czerwca 2024 roku

1. Sprawy organizacyjne.

li Sesję Rady Powiatu w Radziejowie VII kadencji otworzył P. Paweł Betkier

Przewodniczący Rady Powiatu w Radziejowie (o godz. 8.08), witając radnych i wszystkich
przybyłych na sesję.

P. Przewodniczący stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum do

podejmowania uchwał i prowadzenia obrad. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu.

P. Przewodniczący przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

P. Przewodniczący zarządziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad .

Porządek obrad li sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Rada Powiatu w drodze głosowania jawnego imiennego (15 głosami - ZA) przyjęła porządek
obrad li sesji Rady Powiatu.

P. Przewodniczący przystąpił do przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady

Powiatu, informując, że do rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie zgłoszono uwag do protokołu.

P. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z I sesji Rady Powiatu.

Rada Powiatu w drodze głosowania jawnego imiennego (15 głosami - ZA) przyjęła protokół z
I sesji Rady Powiatu.

2. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu między sesjami.

Pan Starosta Jarosław Kołtuniak przedstawił sprawozdanie:



Zarząd Powiatu spotkał się 20 maja 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami:

1. Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na dofinansowanie zakupu nagród w konkursie

ekologicznym o zasięgu powiatowym „Domki lęgowe, budki i karmniki dla ptaków"

dla Przedszkola Samorządowego w Piotrkowie Kujawskim.

2. Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem o wyłączenie działek z księgi wieczystej i

odłożył rozpatrzenie sprawy do czasu uzyskania uzasadnienia wniosku.

3. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko

dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych im. Józefa Piłsudskiego w Radziejowie.

4. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na likwidację fizyczną

środków trwałych stanowiących własność Powiatu Radziejowskiego będących w

użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim.

5. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na likwidację fizyczną

poprzez przekazanie do demontażu pojazdu marki URSUS.

6. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu radziejowskiego
na 2024 r.

Zarząd Powiatu spotkał się 28 maja 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami:

1. Zarząd Powiatu przyjął raport o stanie powiatu.

2. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego
na 2024 r.

3. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości

informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Radziejowskiego za 2023 rok.

4. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przedstawienia przez Zarząd Powiatu

w Radziejowie Raportu o stanie Powiatu Radziejowskiego za 2023 rok.



Zarząd Powiatu spotkał się 13 czerwca 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami:

1. Zarząd Powiatu przyjął materiały na li i Ili Sesję Rady Powiatu w Radziejowie.

2. Zarząd Powiatu podjął decyzję o zmniejszeniu kwoty dofinansowania do kwoty 4 100

zł dotyczącą zadania publicznego Stowarzyszenia „Przytulanka".

3. Zarząd Powiatu zapoznał się z uzasadnieniem do wniosku pana Marka G. o

wyłączenie działek z ksiąg wieczystych i odłożył rozpatrzenie na kolejne posiedzenie
Zarządu.

4. Zarząd Powiatu przyjął informację o wyniku przetargu na lokal nr 302 w budynku przy
ul. Kościuszki 20/22 w Radziejowie.

5. Zarząd Powiatu przyjął informację w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Osięciny o

przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego gminy Osięciny.

6. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu „Programu

Ochrony Środowiska dla Gminy Radziejów na lata 2024-2027 z perspektywą do roku
2031".

7. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu
Radziejowskiego na 2024 rok.

8. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych
im. Józefa Piłsudskiego w Radziejowie.

3. Zapytania i uwagi.

Nikt nie zgłosił uwag.

4. Sprawozdanie Przewodniczących z prac komisji.



P. Radny Włodzimierz Gorzycki - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował,

że Komisja obradowała w maju i omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji.

P. Radna Alicja Wójcik - Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych

poinformowała, że komisja omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji .

P. Radny Dariusz Jałoszyński - Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i

Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że Komisja omówiła tematy wynikające z planu
pracy komisji.

P. Radny Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

poinformował, że Komisja omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji.

P. Radna Irena Matuszak - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja

obradowała 24 maja i omówiła wszystkie punkty zawarte w porządku posiedzenia.

P. Radny Marian Zieliński- przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował,

że Komisja omówiła zawarte punkty w porządku obrad.

Radni nie wnieśli uwag do złożonych sprawozdań Przewodniczących z prac komisji.

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Przewodniczących z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zwołania pierwszego posiedzenia Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu

Opieki Zdrowotnej w Radziejowie.

Pan Starosta powiedział, że zaistniał problem na I Radzie Społecznej, dotyczący kwestii kto

zwołuje I Radę Społeczną SP ZOZ. Poprosił Pana Mecenasa, obecnego na Sesji o przybliżenie

pod względem prawnym, niniejszego projektu uchwały.

Pan Mecenas poinformował, że Radę Społeczną powołuje, odwołuje i zwołuje pierwsze

posiedzenie podmiot tworzący, czyli Starosta. Rada Powiatu jest organem stanowiącym

kontrolę. Powiat na zewnątrz reprezentuje Starosta- organ wykonawczy.



Pan Przewodniczący Rady powiedział, że w regulaminie napisane jest, że pierwsze posiedzenie
Rady Społecznej zwołuje Rada Powiatu.

Pan Mecenas odpowiedział, że Regulamin Rady Społecznej nie może wskazywać kompetencji

innych organów. Regulamin jest wyłącznie aktem o charakterze porządkowym.

Przewodniczący Rady Powiatu- Paweł Betkier, poinformował, że sprawą zajmowała się
Komisja Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych.

P. Alicja Wójcik- Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia Spraw Społecznych
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.

P. Radny Śpibida zawnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie

zwołania pierwszego posiedzenia Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Radziejowie.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.

Po przerwie, P. Radny Śpibida wycofał wniosek o wycofanie z porządku obrad wyżej
wymienionego projektu uchwały.

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem uchwały.

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego, imiennego (14 głosów- ZA, 1 głos

WSTRZYMUJĄCY) podjęła uchwałę w sprawie zwołania pierwszego posiedzenia Rady

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

P. Radny Dariusz Jałoszyński złożył interpelację w sprawie funkcjonowania

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radziejowie i jego kierownictwa.
Interpelacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



7. Wolne wnioski.

Pan Radny Grzegorz Łojewski poprosił, by posiedzenia sesji były ustalone co miesiąc

na konkretny dzień i godzinę, tak jak było to w poprzednich kadencjach.

Przewodniczący Rady odpowiedział, że po wakacjach postara się, by sesja była ustalona na
konkretny dzień i godzinę, każdego miesiąca.

8. Zakończenie sesji.

P. Przewodniczący w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady li sesji
Rady Powiatu Radziejowskiego w VII kadencji.

Obrady zakończono o godz. 8:55
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